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Procurement Hub | Centre d’approvisionnement  
Fisheries and Oceans Canada | Pêches et Océans Canada 
301 Bishop Drive | 301 promenade Bishop 
Fredericton, NB, E3C 2M6 

 F5211-200374 
 
April 21st, 2021 
21 avril 2021 
 
Subject/ Object: Contract for Janitorial services required at the Helicopter Hanger Section of 

the General Services Building, St. John's, NL / Services de nettoyage et 
d’entretien demandés pour l’installation de la section responsable des 
hélicoptères du bâtiment des services généraux de St. John’s, à Terre-Neuve-
et Labrador. 

 
ADDENDUM #2 / ADDENDA NO 2 

 
Further to the above - mentioned Invitation to tender documentation previously forwarded to your 
firm, Addendum (#1) is hereby issued.  
 
Pour faire suite à la documentation d’accompagnement de l’appel d’offres susmentionné transmise à 
votre entreprise, l’Addenda no 1 est émis. 

 
ENGLISH 
 
The new Regional Security Officer contact is John Boutilier. To apply for the required level of 
security status (or if you are uncertain about having the status), you must contact the Regional 
Security Officer at the Department of Fisheries and Oceans at john.boutilier@dfo-mpo.gc.ca . 
 
FRANÇAIS 
 
Le nouveau contact de l’agent régional de sécurité et des marchés est John Boutilier. Pour 
demander le niveau de sécurité requis (ou pour vérifier que vous disposez d'une telle cote de 
sécurité), veuillez communiquer avec l'agente régionale de sécurité et des marchés à Pêches et 
Océans par courriel à l'adresse john.boutilier@dfo-mpo.gc.ca. 
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